
 

Date: June 17th, 2022 
From: Todd Duncan – Senior Director, Product Management  
To: Valued Rubbermaid® FastTrack™ Customers 
RE: FastTrack™ Limited Lifetime Warranty  
 
 

Valued Customers –  

Rubbermaid® FastTrack™ has been an industry leader in the garage organization category for the last 17 years.   We’re extremely proud to stand behind the 
design, quality, materials and workmanship that goes into every Rubbermaid® FastTrack™ product.  Effective immediately – we will be implementing a 
Limited Lifetime Warranty to help communicate the quality of our product design and manufacturing excellence to our customers.   

We will be updating collateral, packaging, and eCommerce assets to reflect this new warranty.  Full details on the warranty program can be found here: 
https://www.rubbermaid.com/rubbermaid-warranty-information.html 

Please contact your Sales representative with any questions  
 
Sincerely, 

 

Todd Duncan 

Senior Director – Product Management  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Date : 10 mai 2022 
De :  Todd Duncan, directeur principal, gestion des produits 
À :  Précieux clients de Rubbermaid® FastTrack™ 
Objet :  Garantie limitée à vie FastTrack™ 
 
 

À nos précieux clients, 

Rubbermaid® FastTrack™ est un chef de file du secteur de l’organisation de garage depuis 17 ans.   Nous sommes extrêmement fiers d’être responsables 
de la conception, de la qualité, des matériaux et du savoir-faire associés à tous les produits Rubbermaid® FastTrack™.  Dès maintenant, nous offrirons une 
garantie limitée à vie, ce qui nous aidera à communiquer la qualité de notre conception de produits et l’excellence de notre fabrication à nos clients.   
Nous mettrons à jour les composants complémentaires, l’emballage et les actifs de commerce électronique pour refléter cette nouvelle garantie.  Vous 
trouverez tous les détails du programme de garantie ici : https://www.rubbermaid.com/Rubbermaid-Warranty-Information.html 

Veuillez communiquer avec votre représentant commercial si vous avez des questions. 
  
 
 
 
Cordialement, 

 

Todd Duncan 

Directeur principal, gestion des produits 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


